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Zápisnica 

z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kozárovciach, 

ktoré sa konalo 16.12.2019 

 

Bod 1        Otvorenie zasadnutia 

V zmysle § 13 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení jeho zmien a doplnkov 
predsedajúci Ing. Bystrík Ižold, starosta obce otvoril  5. riadne zasadnutie OZ, na ktorom 
privítal všetkých prítomných. 
P. starosta za zapisovateľku určil Bc. Michaelu Chmelovú.  
Konštatoval, že na 5. riadnom zasadnutí OZ bolo prítomných všetkých 9 poslancov,  preto 
vyhlásil OZ za uznášania schopné.  

Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
Počet prítomných poslancov:  9 
 

Za overovateľov zápisnice navrhol: JUDr. Andreu Chorvátovú Nagyovú a p. Martina  Gažiho. 
Za členov návrhovej komisie: Mgr. Ivanu Švolikovú PhD., p. Mariána Valacha              
a Mgr. Martinu Holečkovú. 
 
Za schválenie overovateľov zápisnice a návrhovú komisiu hlasovalo 9 poslancov.  
 
           za:9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. I. 
 
Pre rokovanie 5. riadneho zasadnutia OZ predsedajúci predložil návrh programu, ktorý bol 
uvedený v pozvánke. Všetkým Vám bol zaslaný.  Dal hlasovať za schválenie programu. 

Za schválenie programu:  
 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. II. 
 
 
P. Starosta uviedol: dnes zasadala  Komisia na ochranu verejného záujmu.  Navrhujem, aby za 
bodom 6 ( čiže bod 7 ), čo je správa z Komisie výstavby, územného plánu, verejného 
poriadku a životného prostredia, nasledovala správa z Komisie na ochranu verejného záujmu. 
P. starosta dal hlasovať. 
 
OZ – súhlasí so zmenou programu zasadnutia a to tak, že za bodom 6 bude nasledovať správa  
Komisie na ochranu verejného záujmu.   
 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. III. 



Bod 2        Kontrola plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho zasadnutia 

Ing. Milan Obický, hl. kontrolór obce, oboznámil prítomných s plnením uznesenia  
z predchádzajúceho zasadnutia. Posledné zasadnutie sa konalo 23.9.2019. Poznamenal,         
že úlohy boli splnené. Materiál tvorí prílohu č. 1. 
P. starosta poďakoval Ing. Milanovi Obickému a vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal 
nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení OZ z predchádzajúceho  zasadnutia. 
 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IV.  
 
 
Bod 3        Správa o činnosti obecnej rady 

Mgr. Ivana Švoliková, zástupkyňa starostu obce predniesla správu o činnosti obecnej rady.  
Obecná rada sa konala 29.11.2019. Správa tvorí prílohu  č. 2. 
P. starosta poďakoval za prednesenie správy. Poznamenal, že niektorými bodmi zo správy OR 
sa budeme dnes ešte zaoberať. Vyzval prítomných k otázkam. Otázky nemal nikto. 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti obecnej rady. 
 
           za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. V. 
 
 
Bod 4        Správa o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu 
a služieb 

Mgr. Martina Holečková, predsedníčka finančnej komisie – predložila správu. Uviedla,         
že zasadnutie sa konalo 1x a to 30.11.2019. Materiál tvorí prílohu č. 3. 
   
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie finančnej, plánovacej, obchodu a služieb. 

         za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VI. 
 
 
Bod 5        Správa o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych 
vecí  a zdravotníctva 
 
Mgr. Ivana Švoliková PhD., predsedníčka komisie predniesla správu o činnosti komisie, ktorá 
tvorí prílohu č. 4. Na zasadnutí  prerokovali hlavne plán podujatí na október a december. 
Poznamenala, aké kultúrne činnosti sa plánujú uskutočniť do konca roka. Poďakovala 
všetkým, ktorí sa pričinili a pomáhali pri uskutočňovaných akciách. P. starosta poďakoval     
za prednesenie správy a poďakoval ešte p. Renate a Filipovi Ižoldovým a p. M. Ďurovičovi. 
 



OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie kultúry, športu, školstva, sociálnych vecí   
a zdravotníctva. 
 
        za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
 K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VII. 
 
 
Bod 6        Správa o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného 
poriadku a životného prostredia 
 
P. Marián Valach, predseda komisie predniesol správu o činnosti komisie,  správa  tvorí 
prílohu č. 5. Rada zasadala 2x. Riešili sa podnety občanov. Jednej žiadostí bolo čiastočne 
vyhovené. Bc. Alanovi Sághymu, ktorý žiadal o zmenu druhu pozemku – extravilán, komisia 
neodporučila schváliť, taktiež neodporučila schváliť žiadosť VS – Stavprojekt, s.r.o. 
Odporučila schváliť žiadosť PMA Levice s.r.o  a žiadosť A.L.F . – Protect, s.r.o. P. starosta 
poďakoval za prednesenie správy. 

OZ – berie na vedomie Správu o činnosti komisie výstavby, územného plánu, verejného  
poriadku a životného prostredia. 

          za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. VIII. 
 
 
Bod 7        Správa o činnosti Komisie na ochranu verejného záujmu 
 
JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová – zasadnutie komisie sa uskutočnilo 16.12.2019. Týkalo 
sa otvárania obálok majetkového priznania, ktoré boli doručené v riadnej stanovenej lehote 
a týkalo sa to starostu obce Ing. Bystríka Ižolda, bývalého starostu obce Ing. Jozefa Majera, 
hl. kontrolóra Ing. Milana Obického a Bc. Michaely Chmelovej. Komisia skonštatovala,        
že všetky doručené majetkové priznania spĺňali zákonom prislúchajúce náležitosti         
(príloha č. 6). 
 
OZ – berie na vedomie Správu o činnosti Komisie na ochranu verejného záujmu. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. IX. 
 
 
Bod 8       Prerokovanie návrhu VZN č. 2/2019 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kozárovce 

P. starosta – materiál Vám bol zaslaný. Bol prerokovaný aj na obecnej rade. Návrh bol 
vyvesený na úradnej tabuli v stanovenej lehote. Tvorí prílohu č.7. P. starosta vysvetlil 
jednotlivé články, vysvetlil prítomným možnosti požiadavky úľavy. 



P. Martin Gaži – zníženie poplatku na základe dosiahnutej miery triedenia podľa elektronickej 
evidencie odpadov obce Kozárovce  odporúčam zmeniť, môže to motivovať ľudí. Odporúčam 
nasledovne na: 

Miera triedenia Úľava na poplatku 

0,00 % - 30,00 % 0,0 % 

30,01 % - 50,00 % 25,0 % 

50,01 % - 75,00 % 30,0 % 

75,01 % - 100,00 % 35,0 % 

 

Ing. Jana Mrázová – triedený odpad nosím do roboty, nedávam tam QR kódy, železo dávam 
do zberu. Mnohokrát nie som doma, keď sa vyhlasuje zber. Veľkokapacitné kontajnery         
sa dávajú dva krát do roka. 

P. starosta – potom budete mať vysoký obsah KO. Zber plastov, papiera, KO mávame 
zverejnené na stránke obce, v novinách a býva to aj na úradnej tabuli. Plasty, papier... nepatria 
do veľkokapacitných kontajnerov – vysvetlil. Poplatok za KO sa vyrubuje raz ročne. 

Do diskusie sa zapojili: Mgr. Holečková, Ing. Bystrík Ižold, p. Martin Gaži, Mgr. Ivana 
Švoliková PhD., p. Marián Majer. 

OZ – berie na vedomie upravený Návrh VZN č. 2/2019 o miestnom poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady na území obce Kozárovce a zároveň schvaľuje úpravu 
poplatku na základe dosiahnutej miery triedenia podľa elektronickej evidencie odpadov obce 
Kozárovce nasledovne: 

0,00 % - 30,00 % - 0,0 %,   
30,01 % - 50,00 % - 25,0 %,   
50,01 % - 75,00 % - 30,0 %,   
75,01 % - 100,00 % - 35,0 % 
 
          za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 1 
Zdržala sa Ing. Jana Mrázová. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. X. 
 

OZ – schvaľuje Upravený Návrh VZN č. 2/2019 o miestnom poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady na území obce Kozárovce, vrátane zníženia poplatku na základe 
dosiahnutej miery triedenia podľa elektronickej evidencie odpadov obce Kozárovce.    

          za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 1 
Zdržala sa Ing. Jana Mrázová. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XI. 



Bod 9  Prerokovanie návrhu VZN č. 3/2019 o miestnych daniach na 
území obce Kozárovce 

P. starosta –  návrh Vám bol zaslaný. Zameral som sa hlavne na § 3 – Daň z pozemkov       
a na § 4 – Daň zo stavieb. Tieto sa menili.  Poslal som Vám excelovskú tabuľku. (výpočet – 
rozdiel). Materiál tvorí prílohu č. 8. V obci máme pohostinstvo, kde sú nevýherné hracie 
prístroje. Porovnával som výšku sadzby, ako majú v iných obciach. 
P. Martin Gaži - §10 – Daň za nevýherné hracie prístroje máme tam sadzbu 100,00€ za jeden 
hrací prístroj. Navrhoval by som 150,00€ za každý hrací prístroj na jeden kalendárny 
rok. 
P. starosta dal hlasovať: 
 
OZ – berie na vedomie Upravený Návrh VZN č. 3/2019 o miestnych daniach na území obce 
Kozárovce a zároveň schvaľuje zmenu v §10 bod 2 sadzba  dane  zo 100,00 € za jeden 
nevýherný hrací prístroj a kalendárny rok na 150,00€ za každý hrací prístroj na jeden 
kalendárny rok. 
 
          za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XII. 
 
P. starosta – V §3 – Daň z pozemkov – sadzba dane odst. 1 jednotlivé druhy pozemkov 
nasledovne: a/ orná pôda, chmeľnice, vinice, ovocné sady, trvalé trávne porasty   0,60 % zo 
základu dane je tu návrh na zmenu sadzby dane na 0,55% zo základu dane. 
P. starosta dal hlasovať: 
 
OZ – berie na vedomie Upravený Návrh VZN č. 3/2019 o miestnych daniach na území obce 
Kozárovce a zároveň schvaľuje zmenu v §3 – Daň z pozemkov – sadzba dane odst. 1 
jednotlivé druhy pozemkov nasledovne: a/ orná pôda, chmeľnice, vinice, ovocné sady, trvalé 
trávne porasty z 0,60 % zo základu dane na sadzbu dane na 0,55% zo základu dane. 
 
          za: 7                    proti: 0               zdržalo sa: 2 
Zdržali sa Ing. Jana Mrázová a JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIII. 
 

Do diskusie sa zapojila Ing. Jana Mrázová 
P. starosta jej odpovedal na požadované otázky. 
 
P. starosta dal hlasovať za celkový návrh VZN č. 3/2019: 

OZ – Schvaľuje návrh VZN č. 3/2019 o miestnych daniach na území obce Kozárovce podľa 
predloženého návrhu, kde sú zapracované dve zmeny a to v §3 a v §10. 

          za: 8                    proti: 0               zdržalo sa: 1 
Zdržala sa Ing. Jana Mrázová.  
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XIV. 
 



Bod 10  Prerokovanie návrhu Štatútu participatívneho rozpočtu obce 
Kozárovce 

P. starosta –   návrh Vám bol zaslaný. S návrhom prišla Mgr. Martina Holečková a p. Martin 
Gaži. Bol prerokovaný na OR, upravený a zverejnený na úradnej tabuli. Máme                       
na to vyhradené 5 000,-€. Mgr. Marina Holečková bližšie oboznámila s participatívnym 
rozpočtom. Tvorí prílohu č. 9. Občania môžu navrhnúť projekty, úspešné projekty budú 
podporené, konečný projekt bude schvaľovaný obecným zastupiteľstvom. Financovanie 
zastrešuje obec, bude to pod hlavičkou obce. 
 
K diskusii sa zapojili Ing. Jana Mrázová, Mgr. Martina Holečková, p. Martin Gaži,             
Ing. Bystrík Ižold. 
 
P. starosta dal hlasovať: 

OZ – Schvaľuje Štatút participatívneho rozpočtu obce Kozárovce podľa predloženého návrhu. 

          za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XV. 
 
 
Bod 11  Plnenie rozpočtu 1/2019 – 11/2019, rozpočtové opatrenie           
č. 6/2019 

P. starosta –  materiál Vám bol zaslaný. Informoval prítomných o plnení rozpočtu za obdobie  
1/2019 – 11/2019 a s rozpočtovým opatrením. Prečítal hlavne položky, ktoré sa upravovali. 
Materiál je prehľadne tabuľkovo spracovaný. S uvedeným sa zaoberala aj obecná rada. 
Materiál tvorí prílohu č. 10. P. starosta dal hlasovať: 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie plnenie rozpočtu za 1/2019 – 11/2019. 

          za: 9                    proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVI. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Rozpočtového opatrenia č.6/2019. 
 
           za: 9                     proti: 0               zdržalo sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVII. 
 
 
Bod 12      Prerokovanie návrhu rozpočtu na rok 2020 a výhľadového 
rozpočtu na roky 2021 a 2022 

P. starosta oboznámil prítomných s návrhom rozpočtu na r. 2020 a na roky 2021 – 2022. 
Návrh bol zverejnený na úradnej tabuli v zákone stanovenej lehote. Tvorí prílohu č. 11. 
Uviedol, že najskôr k návrhu uvedie stanovisko hlavný kontrolór a následne sa bude hlasovať. 
 
P. starosta vyzval Ing. Milana Obického, aby predniesol Stanovisko hlavného kontrolóra obce 
Kozárovce k návrhu rozpočtu na rok 2020 a roky 2021 – 2022. 



 Bod 13      Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce  
 
Ing. Milan Obický, hlavný kontrolór obce prečítal stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2020 
a výhľadového rozpočtu na roky 2021 a 2022. Rozpočet je nastavený ako vyrovnaný, 
rozpočet na r. 2021 – 2022 nie je záväzný, je informatívny. Hlavný kontrolór odporúča 
rozpočet na r. 2020 schváliť a rozpočet na r. 2021 – 2022 zobrať na vedomie. Materiál tvorí 
prílohu č. 12. 
 
Obecné zastupiteľstvo        

Berie na vedomie Stanovisko hlavného kontrolóra obce Kozárovce k návrhu rozpočtu            
na rok 2020 a roky 2021 – 2022. 
 
Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XVIII. 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2020 a berie na vedomie návrh 
rozpočtu na roky 2021 – 2022.       

Za: 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K návrhu rozpočtu na r. 2020 bolo prijaté uzn. OZ č. XIX. 
 
 
Bod 14        Návrh  plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
Kozárovce na I. polrok 2020 
                       
Ing. Milan Obický  hlavný kontrolór obce – materiál je zverejnený vo vývesnej tabuli.         
Hl. kontrolór predkladá 2x ročne, v júni a v decembri. Je rozdelený do štyroch častí.   
Prečítal dôvodovú správu a prešiel jednotlivými bodmi návrhu plánu kontrolnej činnosti 
hlavného kontrolóra obce Kozárovce na I. polrok 2020. Príloha č. 13. 
 
P. starosta dal hlasovať za schválenie Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce Kozárovce na 1. polrok 2020, za poverenie hlavného kontrolóra vykonávať kontroly 
podľa plánu kontrol na 1. polrok 2020. 
 
Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XX. 
 
 
Bod 15       Návrh plánu práce OR a OZ na rok 2020 

p. starosta – prečítal návrh práce OR a OZ na r. 2020. Tento návrh bol prerokovaný aj na 
zasadnutí obecnej rady. 

Plán práce obecnej rady na rok 2020.  

Podľa § 14 zákona o obecnom zriadení sa OR schádza podľa potreby, najmenej raz za tri 
mesiace. 

 



Navrhujem nasledovné termíny: 

16.03.2020 

18.06.2020 

21.09.2020 

04.12.2020 

Plán práce obecného zastupiteľstva na rok 2020.  

Podľa § 12 zákona o obecnom zriadení OZ zasadá podľa potreby, najmenej však raz za tri 
mesiace. 

Navrhujem nasledovné termíny: 

23.03.2020 

25.06.2020 

28.09.2020 

14.12.2020 

P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán práce obecnej rady a Plán práce obecného 
zastupiteľstva  na rok 2020, podľa predloženého návrhu.  

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXI.  
 
 
Bod 16        Interpelácie 
 
P. starosta – v zmysle zákona o obecnom zriadení prítomných oboznámil, že do začiatku 
rokovania neboli na obec doručené žiadne interpelačné príspevky. Na rokovaní tiež 
interpelácie neodzneli. 
 
 
Bod 17  Rôzne 

• Žiadosť – Bc. Allan Sághy 
 

P. starosta – Bc. Allan Sághy nám zaslal žiadosť, v ktorej nás žiada o zmenu druhu pozemku 
a to z ornej pôdy na zastavané plochy a nádvoria. Je to pozemok, ako sa ide na Pustú horu. 
Jedná sa o extravilán, takže je to podmienené, že musí schvaľovať aj OZ.  



Pred časom nás žiadal o zmenu aj p. Hrúz, nepovolili sme. Materiál tvorí prílohu č. 14.         
P. Sághy sa osobne dostavil na zastupiteľstvo a vysvetlil, že by si tam chcel postaviť chatu. 
Chce dodržať všetky právne náležitosti. 

K diskusii sa pripojili: 

- P. Marián Majer 

- P. Allan Sághy 

- Mgr. Martina Holečková 

- P. Martin Gaži 

- Ing. Jana Mrázová 

P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Bc. Allana Sághyho,  zmenu druhu pozemku v obci 
Kozárovce, k.ú Kozárovce parcela č. 1582 o výmere 275m² a parc. č. 1583/1 o výmere 106 m² 
a to z ornej pôdy na zastavané plochy a nádvoria.  

Za : 3                     proti: 4                     zdržal sa: 2 
Za: Ing. Jana Mrázová, p. Marián Majer, Bc. Dominika Skačanová. 
Proti: p. Martin Gaži, JUDr. Andrea Chorvátová Nagyová, Mgr. Mária Hlavová, p. Marián 
Valach. 
Zdržali sa: Mgr. Martina Holečková, Mgr. Ivana Švoliková PhD. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXII. 
 
 

• Prerokovanie žiadosti -  A.L.F. – Protect, s.r.o.  
 

P. starosta – bola nám doručená  žiadosť od A.L.F. – Protect, s.r.o.  – žiada nás o predĺženie 
nájomnej zmluvy č. 3/2018. je to p. Stanislav Tokár, ktorému prenajímame priestor, 
nehnuteľnosť súpisné č. 496 ( bývalá predajňa Podseník ). Žiada na dobu neurčitú, najmenej 
však na 5 rokov. Príloha č. 15. Bolo prerokované aj na OR. 

P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť doručenú od A.L.F. – Protect, s.r.o.  

Za : 8                     proti: 0                     zdržal sa: 1 
Zdržala sa: Mgr. Martina Holečková. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIII. 
 
 

• Prerokovanie žiadosti – VS – Stavprojekt, s.r.o. 
 

 Druhá žiadosť je od VS – Stavprojekt, s.r.o., ktorý žiada do prenájmu celý priestor a chcú ho 
využiť ako predajňu stavebných materiálov a náradia. Materiál tvorí prílohu č. 16. 



P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje  Žiadosť doručenú od VS – Stavprojekt, s.r.o. 

Za : 9                     proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIV. 
 
 

• Žiadosť – PMA Levice, s.r.o. 
 
P. starosta – PMA Levice, s.r.o. nám zaslali žiadosť o zmenu druhu pôdy. Nakoľko sa jedná 
o extravilán, musí zmenu odsúhlasiť aj obecné zastupiteľstvo. Žiadosť tvorí prílohu č. 17. 
P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Žiadosť doručenú od PMA Levice s.r.o.  
 
Za : 8                    proti: 1                     zdržal sa: 0 
Proti p. Marián Majer. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXV. 
 
 

• Prerokovanie – CVČ 
 

P. starosta –   každoročne schvaľujeme výšku dotácie na záujmové vzdelávanie detí s trvalým 
pobytom na území obce v centre voľného času. Pre rok 2019 bola schválená výška príspevku 
30,- € na jedno dieťa. Odporúčam uvedenú sumu ponechať aj na rok 2020. 
 
P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Výšku dotácie na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce v centre 
voľného času na rok 2020 a to sumu 30,-€ na jedno dieťa. 
 
Za : 9                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVI. 
 
 

• Prerokovanie žiadosti -  ZŠ s MŠ Kozárovce – vyradenie DHM z inventára školy 
a návrh na vyradenie učebníc  

 

P. starosta – zo ZŠ s MŠ nám boli doručené dve žiadosti. Jedna o schválenie vyradenia DHM 
z inventára školy a druhá na vyradenie poškodených učebníc, ktoré nespĺňajú požiadavky.      
Príloha č. 18. 
P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 



Žiadosť ZŠ s MŠ Kozárovce o vyradenie DHM z inventára školy a vyradenie učebníc podľa 
predloženého návrhu. 
Za : 9                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVII. 

 

• Obecný klub dôchodcov 
 

P. starosta –   Jednota dôchodcov nás požiadala, aby sa v PFO Kozárovce č.103 zriadil 
Obecný klub dôchodcov. Jedná sa o priestor, ktorý mal v prenájme ZAJO s.r.o., s tým, že sa 
vypracuje prevádzkový poriadok. 

P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Od 01.01.2020 zriadiť Obecný klub dôchodcov v PFO Kozárovce č. 103 miestnosť ( priestor, 
ktorý mal v prenájme ZAJO s.r.o. ) 

Za : 8                    proti: 0                     zdržal sa: 1 
Zdržal sa p. Martin Gaži. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXVIII. 

 

• Návrh inventarizačnej komisie 
 

P. starosta -  fin. inventarizácia majetku a účtov je povinná každý rok. Inventarizácia hmot. 
majetku stačí raz za dva roky. Navrhujem, aby sa urobila účtovná inventarizácia. Za členov 
inventarizačnej komisie navrhujem: Ing. Milana Obického, p. Mariána Valacha, Ing. Katarínu 
Káčerovú, Mgr. Ivanu Švolikovú PhD. Za predsedu komisie navrhujem Mgr. Martinu 
Holečkovú. Účtovnú inventarizáciu je potrebné vykonať do 31.03.2020. 
 
P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 
 
Účtovnú inventarizáciu a za členov inventarizačnej komisie navrhujem: Ing. Milana 
Obického, p. Mariána Valacha, Ing. Katarínu Káčerovú, Mgr. Ivanu Švolikovú PhD.            
Za predsedu komisie Mgr. Martinu Holečkovú. Účtovnú inventarizáciu je potrebné vykonať 
do 31.3.2020. 

Za : 9                    proti: 0                     zdržal sa: 0 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXIX. 

• Informácie p. starostu 
 

- Nezákonná stavba – pri priehrade, p. Hrúz, riešil aj Pozemkový a lesný odbor 
okresného úradu Levice. V súčasnosti odstránená a uvidíme ďalší vývoj. 



 
- Informovanie o stave súdneho sporu medzi PMA Levice s.r.o a Obec Kozárovce, 

žalobu PMA Levice s.r.o. stiahlo, financie, ktoré sme dostali pôjdu do  rezervného 
fondu obce. 
 
 

• Informácie o stave podaných žiadostí o NFP 
 

P. starosta –   informoval prítomných o stave podaných žiadostí o NFP: 
- Zelené obce – zrealizované, 115 ks stromov na cintoríne a pri Dome kultúry. 
- WIFI pre obec Kozárovce – schválené. 
- Rozšírenie požiarnej zbrojnice – schválené. 
- Asfaltovanie úsekov ciest po kanalizácii v hodnote 20 000,- EUR – podáme žiadosť. 
- Dotácia SFZ ( 10 000,- EUR + spoluúčasť ) – schválené. 
- Vodozádržné opatrenia ( v marci sa odovzdá stavenisko ). 
- Kanalizácia ( VO – cez vestník v súčasnosti evidujeme 12 firiem ). 
 
 

• Identifikácia skutkového a právneho stavu pozemkov pod rómskymi obydliami 
v rómskych osídleniach 
 

P. starosta - naša obec je zapojená do projektu Podpora vysporiadania pozemkov v MRK. 
Týmto projektom je možné vysporiadať pozemky v lokalite „Domky“ v podstate                   
za projektové peniaze. Spoluúčasť obce je nulová. V lete 7/2019 geodeti zamerali skutkový 
stav a teraz mám na stole výsledok ich práce. Tí, ktorí nemajú vysporiadané pozemky, môže 
cez tento projekt získať GP a dať ho zapísať do katastra. Zápisom GP budú vytvorené 
podmienky pre následný prevod vlastníctva v prospech vlastníkov obydlia. 
 
P. starosta dal hlasovať za : 
 
Obecné zastupiteľstvo schvaľuje a súhlasí s predloženým návrhom vysporiadania dotknutých 
pozemkov prostredníctvom GP a potrebných listín podľa projektu podpora vysporiadania 
pozemkov v rómskych komunitách. 
 
Za : 8                    proti: 0                     zdržal sa: 1 
Zdržala sa Bc. Dominika Skačanová. 
K predmetnému bodu programu bolo prijaté uzn. OZ č. XXX. 

 

Bod 18       Diskusia 
 

- Lavičky na námestí opraviť. 
- Treba opäť obedy pre občanov obce. 
- Záloha pre jedno dieťa 30,-€, problém. 
- Talentové deti – vyčleniť dotácie na základe od vyučujúcich. 
- Návrh – spraviť obecnú nadáciu. 
- Komisie, sťažnosti – poplatok – pokutovať. 
- Starosta – nemôžeme, informoval na OR p. Pirošík. 
- Máme zakúpený ohňostroj – spustí p. Erik Šusták. 
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